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 Veeti Torkkeli tiedusteli nuorten kokoontumispaikan rakentamisen 

aikataulusta. Tekninen johtaja kertoi hankkeen olevan tämän vuoden 
työsuunnitelmassa ja että toteuttaminen ajoitetaan tulevalle kesälle. 
Samassa yhteydessä keskusteltiin myös kirsikkapuutarhan perustaminen 
Simpeleelle - kuntalaisaloitteen etenemisestä.  

 
 Mirja Vaittinen muistutti talvikunnossapitotöiden sopimuksen päättymisestä 

toukokuun lopussa. Tekninen johtaja kertoi, että sopimuksen mukaisen  
optiokauden 2023-2024 käyttäminen tuodaan lautakunnalle päätettäväksi 
kesäkuun kokoukseen.  
 
Mirja Vaittinen kertoi Asemanseudun koulun keittiön uunin olevan rikki. 
Koska Asemanseudulla ei ole tällä hetkellä juurikaan muita tiloja 
tilaisuuksien järjestämiselle, olisi koulun keittiössä hyvä olla toimiva uuni.  
 

    
    

 
  
 


